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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1604 Förtroendet för rikspolischefen

Antalet ”särskilt utsatta områden” i Sverige ökar. I november 2015 var de 15, 
knappt två år senare har de ökat till 23. Enligt uppgifter till Dagens Nyheter 
planerade den högsta polisledningen att offentliggöra den nya listan redan för 
en månad sedan när de fick informationen. Men rikspolischefen Dan Eliasson 
ska av oklar anledning ha sagt nej.

Det här väcker frågor. Om det stämmer att rikspolischefen valt att undanhålla 
informationen för allmänheten är det allvarligt. Helt klart är att utvecklingen i 
vårt land med allt fler utsatta områden där otryggheten sprider ut sig och där 
gäng, sociala problem och skjutningar dominerar innebär ett stort 
misslyckande. Därtill har närmare 400 poliser bara i år också lämnat sin tjänst 
och rikspolischefen är ytterst ansvarig för polisens övergripande arbete och 
inriktning. En undersökning bland allmänheten i november förra året visade 
samtidigt att endast 1 procent har stort förtroende för rikspolischefen. För att 
återupprätta stödet och förtroendet för polisen måste det därför omgående ske 
en förändring.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Har statsrådet fortsatt förtroende för rikspolischefen Dan Eliasson?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-15
Besvaras senast
2017-06-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


